
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD DELNICE 
GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 
KLASA: 023-06/14-01/01 
URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-82 
Delnice, 10. prosinca 2014. 
 
 
 

Z A P I S N I K 
s 82. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 10. prosinca 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik  „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dario Medvedec, direktor GSC 
Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarna Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje 
Hrvoje Zatezalo. 

 
 
 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
Na početku sjednice Gradonačelnik se obratio članovima Kolegija u svezi prijedloga Vlade 

RH o Zakonu o regionalnom razvoju naglasivši da Gorani moraju djelovati na saborske zastupnike da 
ne izglasaju zakon u svezi čega je za danas sazvana i izvanredna sjednica Koordinacije načelnika i 
gradonačelnika Gorskog kotara.  

 
 

ĐULIO JUSUFI 
‐ Nakon sjednice Gradskog vijeća na kojoj su usvojene izmjene Proračuna, izmjene Odluke o 

izvršavanju te Odluka o zaduživanju Ministarstvu financija predao je svu potrebnu 
dokumentaciju za zaduženje. Prema dostupnim informacijama do kraja tjedna suglasnost bi 
mogla biti potpisana. Što se tiče HABORA dobivena je informacija da će, nakon dobivene 
suglasnosti Ministarstva,  vrlo brzo riješiti zaduživanje. 

‐ Za informaciju naveo je da se u Ministarstvu financija čude zašto JLS nisu krenule s izradom 
proračuna i uvjerenja su da treba pristupiti izradi proračuna bez obzira na neobjavljene upute 
od strane Ministarstva jer su, kako kažu, one bitne za državne proračun a ne za proračune JLS 
što definitivno nije tako.  

‐ Napravljen je JOPPD za listopad, proračunskim korisnicima otišli su transferi za plaće, a 
obavljat će se i druge redovite aktivnosti. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

‐ U petak je održana priredba „Djeca djeci“ na kojoj je bilo mnoštvo roditelja koji su čekali 
promociju slikovnice svoje djece. Bilo je lijepo i moramo biti zadovoljni. 



‐ Ovoga tjedna, u petak, održat će se u velikoj vijećnici okrugli stol. 
‐ Sređivanje arhive. 
‐ Prisustvovat će Goranskom literarnom sijelu u utorak u Fužinama. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

‐ Utorak je rezerviran za sastanke u svezi rekonstrukcije Supilove ulice. Kroz dane vikenda 
postavljene su temeljne ploče za kubuse na trgu, a uređivao se i plato ispred Hotela Risnjak. 
Čim se stvore povoljni vremenski uvjeti krenut će se s asfaltiranjem. 

‐ Ovaj tjedan namjerava kontaktirati projektanticu vezano uz oteretni kanal Supilove ulice 
obzirom na nova saznanja da kod većih količina kiše dolazi do „izbacivanja“ šahti te je 
potrebno uskladiti projekt na način da odvodnja ide direktno u sustav. 

‐ Čistit će se propusti na cesti za Razloge. 
‐ Redovito se obavlja kontrola računa „Risnjaka“ i kontrola računa javne rasvjete. 
‐ Izmjerit će se površine koje ulaze u naše održavanje. 
‐ Izdavat će se Rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu, potvrde glavnog projekta 

i posebni uvjeti.  
‐ Potrebno je pristupiti sanaciji makadam cesta, naročito se primjedbe odnose na ceste u 

Gornjem i Donjem Tihovu. 
‐ Pripremit će se materijal za ukidanje javnog dobra u Crnom Lugu, te legalizaciju garaže u 

Lujzinskoj 21. 
‐ U tijeku je sanacija Doma u Brodu na Kupi. 
‐ Produžit će se Ugovor o najmu stana u Crnom Lugu, pripremiti parcelacijski elaborat za Guče 

Selo. 
‐ Radit će se na poslovima zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske. 
‐ U svezi priprema popisa imovine ažurirat će se zemljišta u vlasništvu grada. 
‐ Knjiže se izvodi i ovrhe. 
‐ Gradonačelnik je zatražio da se angažiraju volonteri koji su završili prometnu školu da obilaze 

Supilovu ulicu i pišu opomene za nepropisno parkirane automobile.  
‐ Zbog velike količine vode koja iz Parka kralja Tomislava ide u sustav u Školskoj ulici na 

prostoru Parka postavit će se new yersey zaštitne ograde.  
 
HRVOJE ZATEZALO 

‐ Dinamika ostvarenja planiranih aktivnosti ovisi o vremenu. Namjera je pokositi površine kod 
INE, Šetalište I. G. Kovačića, Prolaz Hrvatskih šuma, Prolaz braće Šnajdar, te površine kod 
FINE, prema nogometnom igralištu, rotor, Doli kao i dječje igralište u Lučicama. 

‐ Skupljat će se lišće u parku. 
‐ Nabavljaju se sadnice koje će biti zasađene na dogovorenim površinama. 
‐ Zaštitit će se čempresi na groblju. 
‐ Ovisno o dinamici izgradnje fontane na tom će se dijelu zasaditi još dvije lipe. 
‐ Vrše se pripreme za advent. 
‐ Redovito će se održavati prostor placa, pražnjenje kanti za smeće, čišćenje groblja. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

‐ U organizaciji TZ Gorskog kotara izdane su dvije edicije: Katalog smještajnih kapaciteta te 
Image katalog.  

‐ Odradit će se poslovi vezani uz organizaciju nastupa ansambla Lado, sutra u Domu sportova. 
‐ U srijedu se održava Koordinacija TZ Gorskog kotara. Neke od tema o kojima će se 

raspravljati su Projekt „Medvjedića“ kojeg će prezentirati gospodin Željko Zima te Sanjkaški 
kup kojeg prezentira Goranski sportski centar. 

‐ U četvrtak se održava Koordinacija s direktoricom TZ Kvarnera kojoj će se predati izvještaji o 
radu lokalnih TZ za protekle tri godine te podaci o prometu, najjačim te planiranim 
projektima. 

‐ Održat će se sastanak Povjerenstva na temu Kvarner family. 



‐ Uputit će se poziv iznajmljivačima da se priključe brendovima ili podbrendovima TZ 
Kvarnera. 

‐ Sjednica NO TZ održat će se u petak. 
‐ Prisustvovala je Danima tartufa u Istri, manifestaciji koju je posjetio velik broj stranaca i na 

kojoj se dogodila velika potražnja za zimskim i novogodišnjim programima Gorskog kotara. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

‐ U suradnji s „Risnjak – Delnice“ sudjelovat će u aktivnostima vezanim za nabavku sadnica. 
‐ Obavit će se registracija automobila, održavanje dimnjaka u Domu, planirano je i čišćenje 

grana u Podgori što ovisi o vremenu, odradit će se poslovi s košarom u Ravnoj Gori, 
sudjelovanje na osiguranju koncerta Lada. 

 
DARIO MEDVEDEC 

‐ Prisustvovanje Festivalu rekreacija žena u Kninu na kojem je nastupila sportska udruga 
„Parejda“ Delnice koja je osvojila 3. mjesto u konkurenciji 31. ekipe. Delnice su dobile 
kandidaturu za sljedeći festival koji će biti održan 7. 11. 2015. godine. Očekuje se dolazak 
300-500 žena koje će sudjelovati u interesantnoj manifestaciji što će biti vrijedno za promociju 
Grada Delnica i cijelog ovog kraja. 

‐ Sanacija bazena je dovršena, bazen se puni, voda se zagrijava i ovog tjedna započet će s 
radom.  

‐ Što se tiče klizališta i svlačionica dogovorena je geodezija, ishođenje građevne dozvole, 
priprema se troškovnik za postupak javne nabave. Očekuje dogovor s Gradom oko modela te 
nositelja poslova.  

‐ Očekuje uključivanje grada i sportske zajednice u projektni zadatak nogometnog igrališta kako 
bi se isti pregledao, dopunio i kako bi se donio konačan stav o tome što se želi te da se pristupi 
prikupljanju ponuda za izradu idejnog rješenja i idejnog projekta. U projektnom zadatku nude 
se dvije varijante koje se odnose na 4 ili 8 staza i kada se odluči što će se raditi krenulo bi se u 
idejni projekt. Za to su planirana sredstva u rebalansu proračuna PGŽ. GSC je napravio 
dokumentaciju koja je predana na natječaj za financiranje projekta i ostaje da se nadamo da 
ćemo dobiti nešto sredstava i olakšati realizaciju projekta. 

‐ U tijeku je priprema klizačke sezone i otvaranja klizališta. U suradnji s Gradom i TZ Grada 
Delnica dogovorit će se paket događanja na klizalištu.  

‐ U proračunu PGŽ osigurana su sredstva za skakaonice – K8 i K15, a dobivena su i sredstva od 
Ministarstva turizma. Provest ćemo postupak javne nabave. Važno je voditi računa o projektu 
nogometnog igrališta. 

‐ Sudjelovanje u organizaciji koncerta „Lado“, prisustvovanje koordinaciji TZ Gorskog kotara 
te sastanku vezanom za sanjkaški kup. 

‐ Danas se donosi odluka o odabiru izvođača za projektiranje zone „Radeševo“, projektiranje je 
vrijedno 6 milijuna kuna, postupak javne nabave po principu ekonomski opravdane ponude je 
odabran.  

 
GORDANA PISKAČ 

‐ Radovi na Supilovoj ulici nisu dovršeni zbog lošeg vremena. 
‐ U Radničkom domu pojavio se problem odvodnje, a pred zgradom SDP-a otvorila se kaverna i 

treba vidjeti što je potrebno za sanaciju. 
‐ Uređuje se parkiralište pred Hotelom „Risnjak“. 
‐ Provode se aktivnosti vezane uz izradu proračuna za iduću godinu.  
‐ Zaprimljen je prijedlog Ugovora o pravu služnosti od HT-a na koji se potrebno očitovati.  
‐ Pripremit će se dokumentacija potrebna za tehnički pregled ceste prema Srednjoj školi.  
‐ Sutra će održati sastanak s gospodinom Zafirov. 
‐ S obzirom na Odluku o zaduživanju potrebno je pripremiti troškovnik i tekst javne nabave za 

nastavak uređenja Supilove ulice.  
‐ Od Ministarstva poljoprivrede dobiveno je Rješenje prema kojem je Grad dužan platiti iznos 

od 1.200.000 kuna za korisne funkcije šuma, a vezano za poslovnu zonu Kendar. 
 



TOMISLAV MRLE 
‐ U društvenim djelatnostima radi se na slanju materijala na objavu nakon sjednice Gradskog 

vijeća, očekuju se sredstva za ogrjev nakon čega slijedi isplata, sazvat će se komisije za 
stipendije i izraditi rješenja prema odlukama Socijalnog vijeća. 

‐ Stupit ćemo u kontakt s FINOM vezano za zaštitarsku službu. 
‐ Potrebno je doraditi Statut Udruge zemljišnih zajednica. 
‐ Sudjelovat će u aktivnostima vezanim uz obilježavanje 10-godišnjice Županijskog bibliobusa. 
‐ Došla je presuda Upravnog suda kojim se odbija tužbeni zahtjev gospodina Butigana vezan za 

dodjelu stipendije njegovoj kćerki. 
‐ Dvoje volontera položilo je državni stručni ispit, jedni su od rijetkih koji su ispit položili u 

cijelosti. 
‐ U izradi je Plan i Program rada Gradskog vijeća. 
‐ Odluku o izboru mjesne samouprave potrebno je uskladiti sa izmjenom zakona. 
‐ Nastojat će do kraja godine organizirati stručno osposobljavanje za volontere kako bi položili 

zaštitu na radu i zaštitu od požara. 
‐ Gradonačelnik je zatražio da se prate natječaji Fonda za zaštitu okoliša vezano uz 

sufinanciranje nabavke „pametnih“ semafora. 
‐ Gordana Piskač podnijela je informaciju vezano uz problematiku predaje imovine u vlasništvo 

Komunalca pogotovo sa starim sustavima, primjerice kanalizacija u Crnom Lugu. 
 
 
 

Dovršeno u 8,50 sati. 
 
 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


